
Fra: Post Masfjorden kommune <Post@masfjorden.kommune.no>
Sendt: 11.07.2023 08:08:01
Til: Liv Oda Dale <liv.oda.dale@masfjorden.kommune.no>
Emne: VS: Søknad til Fiskefondet i Masfjorden Kommune.

 
 

Fra: Olav Oerjan Daae <ordaae@online.no> 
Sendt: mandag 10. juli 2023 18:09
Til: Roald Kvingedal <Roald.Kvingedal@masfjorden.kommune.no>; Stian Sovik <stian.sovik@icloud.com>
Kopi: Post Masfjorden kommune <Post@masfjorden.kommune.no>; Ottar Myrtveit 
<Ottar.Myrtveit@masfjorden.kommune.no>; Svein Helge Hofslundsengen 
<Svein.Helge.Hofslundsengen@masfjorden.kommune.no>; Karstein Totland 
<Karstein.Totland@masfjorden.kommune.no>
Emne: Søknad til Fiskefondet i Masfjorden Kommune.
 
Hei. 

Vil gjerne at denne søknaden kommer opp i TU møtet som er planlagt i august. siden vi 
søker om 373 000 kr må søknaden opp i formannskapet etterpå. 

Ut fra møteplanen vil det være den 28 august.

Vi i frøysetvassdraget forvaltningslag ( frøyset grunneigerlag og frøyset elveigarlag ) har 
jobbet lenge med å kunne forbedre gyteforholda i vassdraget.

I 2011 utførte fylkesmannen en kartlegginge av gyteområder , gamle og eventuelt nye 
plasser.

Etter Kløvtveit utbyggingen har vannstanden i vassdraget endret seg. noko som igjen 
medførte at gamle gyteområdene i vassdraget ble endret.

En vil no legge meir gytegrus på dypere vann i elvestrekningene. Sjå notat fra 2011.

Vi har planlagt at dette arbeidet skal skje 9 - 11 august i år. 

Dette er før vi får svar på denne søknaden. Vi rakk desverre ikke å få sendt søknaden 
før sommaren.

Vi håper på positivt svar. og kommer gjerne og forteller om prosjektet om det skulle 
være nødvendig.
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Ørjan Daae
Prosjektleder.

 


